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Namens de Wognumse gymnastiekvereniging WGC en tafeltennisvereniging Esopus wil ik graag onze 
standpunten duidelijk maken naar aanleiding van de uitkomsten van het rapport met betrekking tot de 
gymzaal gelegen aan de Sportlaan in Wognum. Wij hebben al meerdere malen aangegeven graag 
gebruik te blijven maken van deze accommodatie en dit is met een succesvolle handtekeningenactie van 
WGC in april onderschreven. Wij waren zeer verheugd dat tijdens de raadsvergadering van 25 april, de 
gehele raad het amendement instemde, voor het gymnastieklokaal aan de Sportlaan te behouden, in 
ieder geval tot het lange termijn accommodatie beleid of een eerder hierop gericht onderzoek, 
duidelijkheid biedt. Het rapport is nu in ieders bezit.

Bezoek aan de gymzaal

Tijdens een bijeenkomst in de gymzaal, samen met een ambtenaar van onze gemeente, en 
onderzoeksbureau Synarchis hebben wij de staat van het gebouw onderzocht. Bouwkundig gaf 
Synarchis aan dat het een zeer solide gebouwd gebouw is, waar 51 jaar na oplevering geen 
onoverkomelijke gebreken aan zijn. Het gebouw voldoet geheel aan onze eisen.

Kosten renoveren gymzaal versus verhuizen naar de semi-permanente hal

In het rapport werd aangegeven wat de kosten zijn indien onze verenigingen gebruik moeten gaan 
maken van de semi-permanente sporthal. Indien dit ons wordt verplicht zijn de kosten hoger, vooral 
door de benodigde opslagruimte. In scenario A blijven onze verenigingen in de gymzaal, in scenario B 
moeten wij verhuizen. Het verschil hiertussen is 86.000 euro, hetzelfde speelt bij scenario C en D, hierbij 
is het verschil 124.000 euro. De kosten van het onderhoud aan de gymzaal is 90.000 euro. Hierbij gaan 
wij elke keer uit van bedragen exclusief BTW. 

De volgende financiële conclusie mag worden getrokken; het verschil tussen scenario A-B en het 
onderhoud van de gymzaal is zeer miniem. Het verschil tussen scenario C-D en het onderhoud van de 
gymzaal is significant. Gelet op onze wens te blijven in de huidige locatie, is onderhoud van de gymzaal 
de beste oplossing.

 

Verschil 
tussen 

scenarios
Scenario A: € 1.365.500 excl. BTW  
Scenario B: € 1.451.500 excl. BTW € 86.000
Scenario C: € 1.565.000 excl. BTW  
Scenario D: € 1.689.500 excl. BTW € 124.500

Onderhoud gymzaal € 90.000



Aanbod WGC en Esopus

Om de kosten te drukken, zijn wij bereid om samen met de gemeente te onderzoeken of wij kunnen 
helpen met het benodigde onderhoud. In het rapport is bijvoorbeeld gekozen voor elektrische 
bedienbare screens. Dit lijkt een dure oplossing, waar alternatieve goedkopere oplossingen misschien 
ook voor handen zijn.  Met deze twee kosten verlagende maatregelen, manuren en alternatieve 
oplossingen, wordt het financiële plaatje gunstiger.

Uren- en accommodatie problematiek

Ruim een jaar geleden kwamen de Wognumse zaalsportverenigingen bij elkaar om de uren- en 
accommodatie problematiek te bespreken. Omdat wij allen de problemen onderschreven zijn wij hierin 
samen opgetrokken. Zoals zij ons steunen met het behoud van de gymzaal, steunen wij hen in een 
permanente Spartanenhal waarbij het niet de bedoeling is dat wij daar naartoe verhuizen. Voor ons 
allen is het duidelijk dat het open houden van “onze” accommodatie aan de Sportlaan essentieel is om 
alle zaalsporten goed te kunnen huisvesten in onze woonplaats. 

Als laatste, en ik wil dit graag beklemtonen,  willen wij opmerken dat indien wij genoodzaakt zijn om 
naar een andere locatie te gaan, een nieuwe urenproblematiek wordt gecreëerd. Onze uren liggen op de 
piekmomenten van de zaalsporten. In de overleggen van de zaalsportverenigingen is dit al zeer duidelijk 
naar voren gekomen. Ook in het eerste rapport van Synarchis wordt hierop gewezen en dus moet deze 
zorg zeker niet onderschat worden.

Onze eindconclusie: 

Er wordt absoluut een urenproblematiek gecreëerd indien wij verplicht moeten verhuizen. Kosten 
technisch gezien is behoud van de gymzaal voor de gemeente een zeer aantrekkelijke en voor onze 
beide verenigingen verreweg de beste oplossing, waarbij ik nogmaals het succes van de handtekeningen 
actie onder uw aandacht wil brengen. 

Wij spreken de wens uit dat, ongeacht de uitkomst van het debat over de semi- en/of permante 
sporthal, de raad geld vrij wil maken voor het onderhoud van de gymzaal.
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